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Abstract (en)
The arrangement for the axial and radial fixing of a guide vane assembly in the casing of a gas turbine engine has a piston ring type locking ring (30)
which in cross section is L-shaped, with the long side (32) engaging in a radial slot (18) in the wall of the casing (14), and the short side (33) fitting
behind a hook-form protrusion (34) on each blade head (11). The locking ring is held in its locked position by means of a U-shaped clamp (36) which
is fastened on the subsequent turbine shroud segment (26) and which lies against the short side.

Abstract (de)
Anordnung zum axialen und radialen Festlegen einer Leitschaufelbaugruppe (Vane-Kluster) im Gehäuse (14) eines Turbinentriebwerkes unter
Verwendung eines in einer Nut (18) des Gehäuses (14) eingreifenden im Querschnitt L-förmigen Sicherungsringes (30) und einer am nachfolgenden
stromabliegenden Turbinenbauteil (Liner 26) befestigten U-förmigen Klammer (36), die mit dem einen freien Schenkel (38) den Sicherungsring (30)
untergreift und mit dem anderen freien Schenkel (39) am Ende (24) der nachfolgenden Baugruppe (Liner 26) befestigt ist.
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